
 PROTOKÓŁ  Nr 54.2017 
z posiedzenia  Komisji  O światy, Kultury i Zdrowia 

z dnia 7 kwietnia 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Waldemar Sitek            -  Przewodniczący Komisji 
2. Katarzyna Sadurska      -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Fydryszek  -  Członek Komisji  
4. Tadeusz Groszek             -  Członek Komisji 
5. Adam Kisiel                    -  Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Marta Świderska- Inspektor ds. Urbanistyki i Gospodarki Mieszkaniowej  
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji; 
2. Zapoznanie z korespondencją i sprawy różne;  
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół Nr 53.2017 z dnia 24 marca 2017r. został odczytany i przyjęty.  
 
Ad2.  Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja:  
 

1. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Tłuszczu zwraca się z prośbą o 
zwiększenie środków w planie finansowym Szkoły Podstawowej im. Jana 
Pawła II w Tłuszczu na wynianę dachu na głównym budynku szkoły. 
Pismo wraz z opinią techniczną stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się.  
Radny Włodzimierz Fydryszek powiedział, że podczas posiedzenia 
Komisji Budżetu i Inwestycji Kierownik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 
powiedział, że jest szansa na uzyskanie dofinansowania na ten cel. 
 

2. Mieszkanka zwraca się z prośbą o udrożnienie poprzecznych rur 
drenażowych znajdujących się pod drogą gminną w miejscowości 
Chrzęsne. 
Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
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Komisja zapoznała się i zobowiązuje Radnego z tego okręgu wyborczego 
do zajęcia się powyższym tematem. 
 

3. Sekretarz Gminy przedłożył informację na temat prac na cele społeczne 
wskazane przez kuratora w ramach wykonywanej nieodpłatnej 
kontrolowanej pracy na terenie Gminy Tłuszcz. 
Załącznik Nr 3. 
 
Komisja zapoznała się. 
 

4. W związku ze złożonym w Sejmie RP poselskim projektem ustawy o 
ustroju miasta stołecznego Warszawy oraz ogłoszeniem konsultacji w tym 
zakresie, Burmistrz Tłuszcza przekazał projekt opinii w przedmiotowej 
sprawie, zwracając się jednocześnie z wnioskiem o zajęcie stanowiska w 
zakresie przekazanej opinii. 
Projekt opinii wraz z jej treścią stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się i powyższy projekt opiniuje pozytywnie z 
zastrzeżeniem, aby uwzględnić w treści opinii zapis, że po włączeniu do 
metropolii mieszkańcy Gminy Tłuszcz zachowają dotychczasowe prawa.  
Odpowiedź w tej sprawie przekazana Burmistrzowi Tłuszcza stanowi 
załącznik Nr 5. 
 

 
Sprawy różne: 
 

• Inspektor ds. Urbanistyki i Gospodarki Mieszkaniowej Marta Świderska 
omówiła pismo, z którym Komisja zapoznawała się na poprzednim 
posiedzeniu, dotyczącym zmiany obecnego przeznaczenia, tj. usług 
oświaty na budownictwo mieszkaniowe w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego.  
Powiedziała, że obecny plan istnieje od 2007r. oraz, że Radni wraz z 
Burmistrzem muszą podjąć decyzję o ewentualnej zmianie przeznaczenia 
działki lub przeznaczeniu środków w budżecie na ich wykup.  

 
Radny Adam Kisiel przedstawił stanowisko Komisji Rolnictwa, Handlu i 
Usług w tej sprawie. Powiedział, że nie powinno się blokować 
właścicielowi możliwości dysponowania terenem i jeśli Gmina nie 
planuje w najbliższym czasie wykupu gruntów powinna przychylić się do 
prośby mieszkańca. 

 
Komisja wnioskuje o zwołanie wspólnego posiedzenia Radnych oraz 
Burmistrza w tej sprawie.  
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• Radny Włodzimierz Fydryszek powiedział, że wraz z Przewodniczącym 

Rady Krzysztofem Gajcym, Burmistrzem Pawłem Bednarczykiem i 
Dyrektor CKSiR Wioletą Kur uczestniczył w spotkaniu z Wicewojewodą 
Mazowieckiem Sylwestrem Dąbrowskim podczas którego omawiano 
możliwości przejęcia na własność przez Gminę Tłuszcz działki wraz z 
budynkiem Centrum Kultury Sportu i Rekreacji w Tłuszczu. Omówił 
przebieg spotkania oraz powiedział, że sprawa będzie miała swój ciąg 
dalszy. 

 
 
Ad3. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 20 kwietnia 2017r.     
godzina 13.00. 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                               Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Waldemar Sitek  
  
 
 
 
 
 
Dokument utworzyła :Aleksandra Borowa 
Dnia 7 kwietnia 2017 r.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 


